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Hans Nubé

Van: Raadsgriffier

Verzonden: woensdag 6 juni 2018 11:06

Aan: Burgemeester en Wethouders gem Diemen

CC: Nico Portegijs; Johan Jagers; Rian van Rossum; Mira de Rooij; Cees Schelling; 

Wouter Jungst

Onderwerp: FW: Schriftelijke vragen AM raadsledenplatform regionaal actieprogramma wonen

Geachte burgemeester, 
  
Onderstaand treft u schriftelijke vragen van de drie raadsleden van het AM raadsledenplatform aan het college aan 
inzake het Regionaal actieprogramma wonen. Ik verzoek u te bewerkstellingen dat schriftelijke beantwoording tijdig 
(d.w.z. uiterlijk 6 juli 2018) plaatsvindt. 
  
Met vriendelijke groet, 
  
Hans Nubé 
Raadsgriffier 
  
Gemeente Diemen 
D.J. den Hartoglaan 1 
1111 ZB  DIEMEN 
Postbus 191 
1110 AD  DIEMEN 
  
Tel. 020-3144628 
www.diemen.nl 
  

Denkt u ook om het milieu, weet u zeker dat deze e-mail moet worden geprint ? 

  
Het is mogelijk dat tijdens het opstellen of het transport van dit bericht fouten zijn ontstaan zodat het bericht onjuist of onvolledig is overgekomen of 
verkeerd is geadresseerd. Hiervoor kan de Gemeente Diemen geen aansprakelijkheid erkennen. Uitsluitend een document dat door een bevoegd 
persoon namens de Gemeente Diemen is ondertekend, is bindend. Openbaarmaking van dit bericht of eventuele bijlagen aan derden, in welke 
vorm dan ook, is alleen toegestaan na toestemming van de Gemeente Diemen. Wij verzoeken u om bij twijfel over de juistheid, de volledigheid of 
de adressering de e-mail direct te retourneren en daarna te vernietigen 
  
  

Van: Nico Portegijs 
Verzonden: woensdag 6 juni 2018 9:12 
Aan: Raadsgriffier; Nico Portegijs; Rian van Rossum; Johan Jagers 
Onderwerp: Schriftelijke vragen AM raadsledenplatform regionaal actieprogramma wonen 
  

Hallo Hans, 

  

Het AM-raadsledenplatform heeft in zijn vergadering van 30 mei jl. de stand van zaken rondom het MRA-onderwerp 
wonen besproken. Dit mede naar aanleiding van de door het platform georganiseerde raadsledenconferentie in 
september 2017 met als thema wonen. 

In de vergadering van het portefeuillehoudersoverleg wonen AM op 11 juni staat het concept ‘Actieprogramma 
Wonen voor de AM-regio’ geagendeerd. Dit stuk gaat onder andere over woningproductie en versnelling, 
betaalbaarheid, woonruimteverdeling en bijzondere doelgroepen en wat daarbij de ambities zijn. 

Het AM-raadsledenplatform ziet afstemming binnen de regio op het gebied van Wonen als een noodzakelijke 
voorwaarde om tot goede afspraken en uitvoering te komen. 
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Mede namens Rianne van Rossum en Johan Jägers zou ik de volgende vragen willen stellen. Deze vragen worden 
door leden van het AM-raadsledenplatform in alle zes de gemeenten aan het college gesteld: 

1. Hoe ziet u de betrokkenheid van de raad bij de totstandkoming van dit regionale programma? 
2. Bent u bereid om het antwoord op deze vraag af te stemmen met de andere AM-colleges zodat alle AM 

raden op eenzelfde manier geïnformeerd worden over de betrokkenheid van de raden? 
3. Wat is de planning in tijd ten aanzien van de besluitvorming over dit regionale actieprogramma? 

Met vriendelijke groet, 

  

Nico Portegijs 
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Met vriendelijke groet, 

 

Nico Portegijs 


